
KIWANS VERSLAG vergadering 08-02-2023              

Inloop:  19.45 uur 
Aanvang: 20.00 uur  
Locatie:  Java 
Bestuur: Ina Burema voorzitter, Gert Jan Holland (afwezig) secretaris,  
Gerard van der Scheer penningmeester 
 

Aanwezig: Ina, Gerard, Wim, Eric, Karin, Hasine, Janine, Luppo, Jan H., Mark, Rutger, Allex, Andre, 
Erwin, Karel, Angelina en Reinder (17) (Simon is tegen het eind van de vergadering 
alsnog aanwezig) 

Afgemeld met kennisgeving: Gert-Jan Hol., Jan B., Paul, Simon, Roelf, Edwin, Gert Jan Hov., Alida, 
Heleen, Ria, Henk M., Henk S., John en Marianne (14) 

1. Opening (de voorzitter opent klokslag 20.00 uur de vergadering)  
a. Mededelingen en ingekomen stukken  het juiste emailadres van Wim is: 

thieweswim@gmail.com 
 

2. Notulen vorige vergadering 27-01-2023: 
Reinder was met kennisgeving afwezig voor het overige worden de notulen vorige 
vergadering ongewijzigd vastgesteld. 

 
3. Jaaragenda 2022-2023 update/aanpassingen 

Geen nieuwe updates. 
 

4. Commissies 
HRD: Uitnodiging HRD is verstuurd en vindt dit jaar plaats op zaterdag 25 maart. Het aantal 
aanmeldingen gaat goed, meld je aan voor zover je dat nog niet gedaan hebt. 
NL Doet: De lijst met projecten is vooraf aan de vergadering al verstuurd en er zijn veel 
aanmeldingen geweest. Reinder doet nog een extra inventarisatie en omdat 2 projecten een 
lager aantal aanmelding hebben, vraagt Reinder om de aanmeldingen voor beide projecten 
samen te voegen en te kiezen voor 1 van die beide projecten. Aanmelding wordt door 
Reinder gedaan. We gaan onze tijd en energie steken in de volgende projecten: 
1. Winteropruiming Kledingbank Maxima op vrijdag 10 maart van 11:00-15:00 uur. 
2. Terras aanleggen Cosis op zaterdag 11 maart van 09:00-17:00 uur. 
3. Zolder opruimen van CBS de Parel in Muntendam op zaterdag 11 maart van 08:30-12:30 
uur. 
5 mei 2023: Jan H. neemt de organisatie op zich van die dag en we kunnen terugvallen op de 
ondersteuning door Bogdike. We zijn enthousiast en doen dit jaar weer mee. 
Sightseeingrun: Gert Jan Hov. heeft op verzoek, samen met Erwin, een analyse gemaakt van 
de voor- en nadelen om de sightseeingrun te organiseren op dinsdag 9 mei in en om de 
Winkler Prins versus de organisatie van deze run op een nader te bepalen datum in het 



centrum. Erwin presenteert de verschillende opties met alle bijbehorende voor- en nadelen. 
Na de presentatie wordt de sightseeingrun in stemming gebracht: 
A. Optie 1: alleen de run in samenwerking met de Winkler Prins 
B. Optie 2: alleen de run in het centrum van Veendam 
C. Optie 3: 2x een run 1 met de Winkler Prins en 1 in het centrum van Veendam 
 
Voor optie 1 is 1 stem, optie 2 is 0 stemmen en optie 3 totaal 16 stemmen.  
Conclusie: we organiseren 2x een sightseeingrun. De eerste is op dinsdag 9 mei in 
samenwerking met de Winkler Prins in en op dat terrein. De tweede op een nader te 
bepalen datum in de tweede helft van 2023. 
 
Erwin wordt gevraagd dit terug te brengen naar de commissie en verdere acties in werking 
te zetten. 
 

5. Stichting Kiwanis Activiteiten: 
Gerard wilde graag een ijsbaan in de voorjaarsvakantie (150 m2, kosten € 10.704 voor 4 dagen + 
80 paar schoenen). De kosten zijn te hoog en de tijd om het te organiseren te kort. Het idee is 
wel leuk en zeker de moeite waard op een later moment nog weer eens te beoordelen. 
 
Jan Harttekamp is naar aanleiding van de aardbeving in Turkije naar Selim Kseskin van de 
Moskee geweest om te informeren naar de behoefte in Turkije naar goederen zoals: luiers, 
melkpoeder etc.. Na een korte discussie wordt onderkent dat het beter is om geld te geven in 
plaats van goederen. Het voorstel om € 1.000 te doneren aan de slachtoffers van de aardbeving 
via de Moskee in Veendam wordt in stemming gebracht. Van de 17 aanwezige leden zijn 15 voor 
en 2 tegen. Hoewel dit voorstel ad hoc is ingebracht en niet alle leden op de hoogte zijn, brengt 
dat geen wijziging is de uitkomst als we de procedure volgen. Het voorstel is aangenomen en het 
geld wordt gedoneerd. We willen daarvoor geen publiciteit; dat voelt niet goed vanwege al het 
persoonlijke leed van de slachtoffers en de Turkse familieleden in Veendam. 
 

6. Rondvraag: 
Er is al sinds lange tijd geen mededeling vanuit de ledencommissie geweest. We vragen Alida 
naar een update. 
 

7. Sluiting van de vergadering. 
 

8. Wel en wee 
Jan Harttekamp heeft op hapjes getrakteerd omdat hij en Marja hopen in juli 2023 weer opa en 
oma te worden. Dat betekent dat Ewald, de zoon van hun oudste dochter, een broertje of zusje 
krijgt. 
 

9. Revival maidenspeech Wim Thiewes 
Wim is in 1988 lid geworden van de Round Table en in 1999 lid geworden van de Kiwanis. Hij is 
geboren op 10 februari 1959 in Groningen (Huize Ravenier) waarna hij in Kostverloren heeft 
gewoond. Zijn vader was leraar en zijn moeder was thuis zoals dat ging in die tijd. Na 5 jaar is het 
gezin verhuisd naar Winschoten. Wim heeft het VWO afgerond bij wat nu het Dollard Collega is. 
Zijn vader overlijdt op zijn 43ste jaar. Hij heeft een oudere broer en een broer die 10 jaar jonger 
is. Wim wil medicijnen studeren maar wordt telkens niet toegelaten tot die studie (tot 3x toe) 
zodat hij fysiotherapie ging studeren. Hij weet 1 van de 80 plaatsen te bemachtigen uit de 600 



aanmelding. Een prachtig verhaal over de Kever (kenteken 64-07-ZV) volgt. Hij noemt het zijn 
statiegeldauto maar zijn broer die er “een date” in wil vervoeren komt tot de conclusie dat het 
meer een ‘Lieveheersbeestje’ is met alle roestvlekken. Wim ontmoet Paula in het Beatrixoord. 
Ze trouwen op 6 september 1985 en beide zijn in het wit. De witte smoking doet jaren later nog 
dienst en wordt ook ‘verhuurd’. Als één van ons opmerkt dat het lengteverschil tussen Wim en 
Paula op de trouwfoto en nu kleiner lijkt te zijn geworden, reageert Wim adrem dat je in een 
huwelijk nu eenmaal naar elkaar toegroeit. In juni 1986 wordt Harmen geboren en op 2 augustus 
1988 Corien. Op 1 juni 2018 wordt de drieling van Corien geboren, ze zijn 1.400 gram bij de 
geboorte na een zwangerschap van 30 weken. Na zijn studie fysiotherapie heeft Wim een zgn. 
roze contract en komt hij in een  maatschap met 18 maten. Op 1 januari 1999 is hij uit die 
groepspraktijk gegaan en is hij in de fysiopraktijk Havenstraat gegaan. In 2020 is deze praktijk 
verhuisd naar het Lloydsterras wederom met 18 mensen maar nu niet meer dan 4 maten. 
 
Het is een levendig verhaal waarbij Wim werk en privé parallel heeft laten lopen. Iedereen heeft 
geboeid geluisterd van het begin tot het eind. Dankjewel, Wim. 

 

 

 


